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Veiko Rakaselg

Teema: Revalsport kohtumise kokkuvõte

From: "Heret Annus" <heret.annus@kiilivald.ee> 

To: "Aimur Liiva" <aimur.liiva@kiilivald.ee>, "Priit Põldmäe" <priit.poldmae@kiilivald.ee>, "aldur@revalsport.ee" 

<aldur@revalsport.ee> 

Date: 26.09.2022 14:16:01 

Subject: Revalsport kohtumise kokkuvõte 

 

Tere 

 

Saadan kokkuvõtte kohtumisest Kiili vallamajas, 8.09.2022. 

Kohtumisel osalesid Kiili vallavanem Aimur Liiva, asevallavanem Priit Põldmäe, spordiklubi Reval-Sport esindajad 

Aldur Partasjuk ja Ivar Sootla, Kiili valla keskkonna- ja planeerimiskomisjoni esimees Heret Annus. 

 

Kohtumisel tutvustati planeeritava kinnistu lähipiirkonna võimalike transpordi lahendusi. Kiili vald näeb väga tugevat 

arengusurvet ringtee äärsele alale mis nõuab raskeveokite suunamist otse läbi Rebasepõllu kinnistu avalikult 

kasutavale teele. Selline lahendus võimaldab vältida raskeveokite suunamist elamualadele või neid teenindavatele 

ärialadele. 

Seega puudub täna vajadus planeerida juurdepääsu tee Rebasepõllu kinnistule (65301:001:3108) üle Saare kinnistu 

(30501:001:0063) kuna Rebasepõllu kinnistule on tulevikus võimalik saada juurdepääs Kurna-Tuhala tee ja Kurna tee 

ristmikule planeeritavast ringristmikust. 
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